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I

Geachte heer Van den Raadt,

Op 28 november 2016 heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake een boete door 
het Rijk bij het niet huisvesten van voldoende statushouders. Met deze brief geven 
wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds cursief weergegeven 
waarna het antwoord van het college volgt. Voor een compleet beeld van de context 
voegen wij uw brief bij deze antwoordbrief.

1. Eerder werd er bij gestelde vragen over wat nu precies de kosten van de opvang 
van vluchtelingen en statushouders voor de gemeente Haarlem gezegd dat de kosten 
die gemaakt zijn of worden voor een groep helemaal niks uitmaken. (Jeroen Fritz 
PvdA, en het college die dat bevestigde ) Betekent dat de gemeente Haarlem 
gewoon net zo straightforward een eventuele boete gaat betalen, of gaat men dan 
wel plots wel naar financiële consequenties kijken?

Antwoord:
De gemeente Haarlem houdt zich vanzelfsprekend aan de wet, dus ook aan deze 
wet indien het voorstel wordt aangenomen. Dat betekent ook dat wij een eventuele 
boete zullen betalen, mocht de situatie zich voordoen dat wij onze wettelijke 
huisvestingstaakstelling niet halen. Er wordt dan een bestuurlijk proces gestart om 
de boete te verhalen

2. Klopt het dat men eigenlijk al kijkt naar de financiële consequenties ( ondanks de 
woorden dat het niet uitmaakt hoeveel kosten er zijn voor de opvang van 
vluchtelingen en statushouders) , omdat nu een groep statushouders ondergebracht 
wordt in een voormalig verzorgingshuis om mogelijke boetes van het Rijk te 
voorkomen?

Antwoord:
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Het bevorderen van de maatschappelijke integratie en participatie van statushouders 
gekoppeld aan Haarlem is een belangrijke afweging bij huisvesting in de 

. voormalige Boerhaave-kliniek geweest. Het alternatief zou zijn geweest dat nieuwe 
Haarlemmers in een AZC elders in het land zouden moeten wachten op hun start in 
de stad, en dat heeft het college willen voorkomen. Het college spant zich in om aan 
de wettelijke taakstelling huisvesting te voldoen, op een manier die de 
maatschappelijke integratie en participatie van de statushouders bevordert. Daarom 
wil het college onnodige verhuizingen, die de integratie en het welbevinden van de 
statushouders belemmeren, voorkomen. Financiële consequenties zijn onderdeel 
van de afwegingen en besluitvorming.

3. Vind u het terecht dat u statushouders, die net zoveel Haarlemmer zijn als 
overige Haarlemmers toch anders behandeld? Want alleen deze groep wordt 
ondergebracht, niet in een woning zoals elke andere Haarlemmer, maar in een 
leegstand verzorgingshuis die op de nominatie staat om gesloopt te worden?
In welk op zicht is hier volgens u geen sprake van ongelijke behandeling?

Antwoord:
Het college behandelt statushouders niet anders dan andere Haarlemmers. Zoals uit 
de beantwoording van voorgaande vraagt blijkt, zou het alternatief voor huisvesting 
in GVA (Gemeentelijk Versnellings Arrangementj-locatie Boerhaave zijn geweest 
dat nieuwe Haarlemmers in een AZC elders in het land hadden moeten wachten op 
hun start in de stad. Huisvesting in de voormalige Boerhaavekliniek was de enige 
mogelijkheid om deze statushouders op korte termijn een plek in Haarlem te bieden. 
Vanuit de GVA-locatie zullen zij doorstromen naar reguliere, passende huisvesting, 
zowel in het bestaande woningbestand als de nog te realiseren woningen aan het 
Delftplein.

Daarnaast kijkt het college naar wat mensen in onze stad nodig hebben om 
zelfredzaam deel te kunnen nemen aan de maatschappij. Uitgaande van eigen 
kracht, en met ondersteuning vanuit de gemeente daar waar dat nodig is. Voor 
statushouders is extra ondersteuning nodig om de achterstand ten opzichte van 
andere Haarlemmers in te lopen waar het gaat om taal, kermis van onze 
samenleving en cultuur en dergelijke. In dit kader wijzen wij op het Sociaal 
programma statushouders’ (2016/155743) waarvan de voortgangsrapportage in de 
commissie Samenleving 29 september jl. besproken is.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

J. Schoften drs. J. Wienen


